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Betreft: Bezuinigingen en reorganisaties ZGT ziekenhuis Hengelo 

 

 

Geacht college, 

 

In februari 2010 werden aan de voorzitter van de Raad van Bestuur van de Ziekenhuisgroep Twente (ZGT), 

Dhr. Meindert Schmidt, nog meer dan 15.000 handtekeningen aangeboden van Hengeloërs die zich 

bezorgd maken over de ontwikkelingen bij ons ziekenhuis en het behoud van een volwaardig ziekenhuis in 

Hengelo eisten. 

 

Er werd aansluitend door het college aangegeven dat men regelmatig in contact zou blijven met het 

ziekenhuis en de ontwikkelingen op de voet zou volgen. De gemeenteraad van Hengelo heeft van het 

college op 1 november jl. per brief een uitvoerig overzicht gekregen van de contacten tussen college en de 

Raad van Bestuur van de ZGT en daarbij bevestigd dat de uitgangspunten,' twee volwaardige en 

gelijkwaardige ziekenhuislocaties in Hengelo en Almelo', staande blijven. 

Ook wordt in die brief aangekondigd dat op 12 december jl. er een vervolgbespreking tussen college van B 

en W en Raad van Bestuur van ZGT zou zijn over de laatste ontwikkelingen .  

 

Nu  worden opeens door de ZGT weer vergaande maatregelen aangekondigd 
1
, waarbij de sluiting van de 

psychiatrische afdeling in het weekend wel de meest schokkende is. Immers als er één groep patiënten is 

waarvoor het van groot belang is dat de zorg wordt aangeboden vanuit één vertrouwde en dichtbij gelegen 

locatie dan is het wel de groep psychiatrische patiënten. Maar ook wordt in het artikel gesproken over het 

zeer binnenkort overgaan van de afdeling longziekten van Hengelo naar Almelo. 

Bronnen door de krant geciteerd, maar ook onze eigen bronnen geven aan dat er toch zeker sprake is van 

het uitkleden van het Hengelose ziekenhuis 

 

Als SP zien we in  deze ontwikkelingen bij de ZGT opnieuw een bevestiging van een ontwikkeling in de 

verkeerde richting, centraliseren van afdelingen, eventuele fusies met het Medisch Spectrum Twente en 

vergaande bezuinigingen komen zullen zorgen voor steeds slechtere dienstverlening van de ziekenhuizen in 

Twente. 

 

Naast de aangekondigde veranderingen blijven we ook steeds geluiden horen over de slechte algemene 

financiële situatie (ook in 2010 moest in één jaar 3 miljoen euro worden terugverdiend door bezuinigingen) 

maar ook over de grote hoeveelheden extern ingehuurd personeel. Naar verluidt is er momenteel sprake 

van een maandelijkse last van 6 tot 7 ton aan aangestelde interim managers, 7 miljoen op jaarbasis. 

 

Het is de SP bekend dat ons college wettelijk geen partij is in de wijze waarop het ziekenhuis de eigen 

problemen oplost, we zijn als SP echter ook van mening dat het gemeentebestuur van Hengelo een 
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maximale inspanning moet doen om de zorg in de gemeente Hengelo op een zo goed mogelijk niveau te 

houden. 

 

Hierom hebben we aan u de volgende vragen: 

1. Deelt het college onze zorgen over de opvang en behandeling van psychiatrische patiënten in geval van 

crisisopname in de weekenden in Hengelo. 

2. Kan het college aangeven wat de inhoud is geweest van het overleg van 12 december jl.? En kan het 

college bevestigen of het uitgangspunt van twee volwaardige en gelijkwaardige ziekenhuislocaties in 

Almelo en Hengelo daarbij opnieuw bevestigd zijn? 

3. Kan het college samen met de Raad van Bestuur van de ZGT aangeven wat de daadwerkelijke plannen 

nu zijn, of die passen binnen het uitgangspunt? Een wil het college de gemeenteraad van Hengelo 

betrekken bij het overbrengen van een standpunt over deze plannen? 

 

Ook maken wij ons zorgen over de financiële situatie bij het ziekenhuis. 

 

4. Kan het college aangeven hoe er toezicht is op de beslissingen over de uitgaven en de bezuinigingen 

van de ZGT en hoe hierop intern en extern controle wordt uitgeoefend en verantwoording wordt 

afgelegd? 

5. Welke invloed kan het college uitoefenen op de controlerende instanties om dit goed te bekijken en 

ook aandacht te schenken aan de bedrijfsmatige prestaties van de ZGT? 

 

In de huidige tijd waarin ook de zorg sterk onder druk staat kan het niet zo zijn dat we als lokale overheden 

niet betrokken zijn bij ontwikkelingen die een grote invloed hebben op het welzijn van onze inwoners. We 

kunnen dit niet allen overlaten aan directies, marktpartijen (de zorgverzekeraars)  en centrale overheden 

(landelijk en europees). Gezondheidszorg is een te groot goed om aan de grillen van de markt over te laten. 

 

6. Graag horen we van het college hoe het college over bovenstaande alinea denkt en op welke wijze zij 

hieraan invulling wil geven. 

 

Namens de fractie van de Socialistische Partij, 

 

 

Floor van Grouw 


